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PROTOKÓŁ  Nr XI/2015 

XI sesji Rady Gminy Ryjewo z dnia 28 października  2015 roku. 

 

Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Ryjewie. 

Sesję rozpoczęto o godzinie 15 
00

 – zakończono o godzinie 15
50

.
    

 

XI sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył jej Pan Kazimierz Zima- Przewodniczący 

Rady Gminy. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności  zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził prawomocność sesji.  

Na stan  15 radnych w sesji uczestniczy 11  radnych.  

Nieobecny: radny Bogdan Barcik, radny Artur Orłowski, radny Radosław Martyka, radny 

Roman Szaflik. 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

 

1. Pan Sławomir Słupczyński          - Wójt Gminy 

2. Pani Dorota Cipkowska               - Z-ca Wójta Gminy      

3. Pani  Małgorzata Zdunek             - Skarbnik Gminy 

4. Pani Małgorzata Kubic                - Sekretarz Gminy 

5. Pani Dorota Czerkies                  - Kierownik Referatu Organizacyjnego 

6. Pan Adam Mączyński                  - Kierownik GOPS w Ryjewie 

7. Pani Krystyna Łapacz                  - Radna Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

8. Pan Andrzej Zwolak                 - Radny Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

 

Ad.2  Ustalenie i zatwierdzenie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji.  

2. Ustalenie i przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej X sesji Rady Gminy Ryjewo.  

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryjewo za rok szkolny 

2014/2015. 

5. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych za 2014 rok radnych, pracowników 

Urzędu Gminy oraz Kierowników jednostek organizacyjnych gminy.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VII/43/15 Rada Gminy Ryjewo z dnia 

27 maja 2015r.w sprawie zatwierdzenia Regulaminu udzielania dofinansowania do prac 

związanych z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu nieruchomości 

położonych na obszarze Gminy Ryjewo ze środków pochodzących z dotacji 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku                        

z udziałem środków udostępnionych przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska                        

i Gospodarki Wodnej. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr III/17/14 Rady Gminy Ryjewo                 

z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2015. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/14 Rady Gminy Ryjewo                 

z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Ryjewo na lata 2015 – 2024.   

10. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.  

11. Interpelacje i zapytania radnych.  

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

13. Wolne wnioski i informacje.  

14. Zakończenie obrad.  

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej X sesji Rady Gminy Ryjewo.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zima poinformował, że protokół z X  sesji                     

z dnia 2 października 2015 r. wyłożony był  do wglądu w Urzędzie Gminy w Ryjewie oraz 

opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej. Przewodniczący Rady zapytał czy są 

uwagi do protokołu. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.  Rada Gminy Ryjewo 

przyjęła jednogłośnie protokół  z X  sesji Rady Gminy z dnia 2 października 2015 roku. 

 

Ad.4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryjewo w roku 

szkolnym 2014/2015. 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Obowiązek sporządzenia i przedstawienia informacji o stanie 

realizacji zadań oświatowych Gminy Ryjewo wynika z dyspozycji art.5a ust. 4 ustawy z dnia 

7 września 1991r.o systemie oświaty ( Jednolity tekst: Dz. U z 2004r.  Nr 256, poz.  2572              

z późn. zmianami). W roku szkolnym 2014/2015 Gmina Ryjewo była organem prowadzącym dla 

dwóch szkół podstawowych z oddziałami przedszkolnymi zerowymi  i jednego gimnazjum. Szkoła 

Podstawowa w Ryjewie  i Gimnazjum w Ryjewie posiadają klasy sportowe . Na terenie Gminy 

Ryjewo funkcjonuje 1 niepubliczne przedszkole. Stan organizacji szkół podstawowych, gimnazjum                 

i przedszkola w roku szkolnym 2014/2015 obrazuje Tabela nr 1.  

 

1. Stan organizacji szkół podstawowych, gimnazjum i przedszkola w roku szkolnym 

2014/2015 (stan na 30 września 2014 r.) Tabela nr 1. 

 

 Wyszczególnienie Liczba oddziałów Liczba uczniów/ 

wychowanków 

1. 

 

 

 

 

 

2. 

   

 

3. 

Zespół Szkół w Ryjewie : 

- oddziały ,,0’’ 

- szkoła podstawowa kl. I-VI 

   w tym w  klasy sportowe 

- gimnazjum kl. I-III 

  w tym w klasy sportowe                        

Szkoła Podstawowa  w Straszewie 

- oddziały „0” 

      -  szkoła podstawowa kl.  I-VI 

Niepubliczne Przedszkole „ Maluszek” 

 

2 

13 

 

9 

 

1 

 

6 

5 

 

45 

282 

 

190 

 

24 

 

92 

82 

 OGÓŁEM: 36 715 
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 2. Stan zatrudnienia nauczycieli , pracowników administracji i obsługi w niepublicznym 

przedszkolu „ Maluszek” i Szkołach prowadzonych przez Gminę Ryjewo w roku 

szkolnym 2014/2015. 
 

W roku szkolnym 2014/2015 zatrudnionych było 60 nauczycieli  zatrudnionych w pełnym 

wymiarze, 16 nauczycieli zatrudnionych w niepełnym wymiarze (7,74 etatu).  

Razem etaty nauczycieli: 67,74 w tym: 

      1.  Dyplomowanych                            -   48,11  

2. Mianowanych                                 -  11,08                                        

3. Kontraktowych                               -  3,72 

4. Stażystów                                       -   1,83  

5. Bez stopnia awansu zawodowego  -   3,0                               

oraz 26,5 pracowników administracji i obsługi. 

 

Wszyscy nauczyciele zatrudnieni w szkołach i w przedszkolu  posiadają kwalifikacje: dyplom 

ukończenia studiów wyższych magisterskich z przygotowaniem pedagogicznym, dyplom 

ukończenia studiów zawodowych z przygotowaniem pedagogicznym lub pozostałe 

kwalifikacje. 

 

Tabela nr 2. Stan zatrudnienia w poszczególnych placówkach. 

Lp. Wyszczególnienie Nauczyciele Pracownicy 

administracji i 

obsługi 

 etaty etaty 

1. Zespół Szkół w  

Ryjewie 

 

50,42 

 

16,5 

3. Szkoła Podstawowa w 

Straszewie 

 

13,32 

 

4,5 

 

4. Niepubliczne 

Przedszkole 

„Maluszek” w Ryjewie 

 

4 

 

5 

          RAZEM 67,74 26,00 

 

Nauczyciele pracujący w placówkach oświatowych podnoszą swoje kwalifikacje na różnego 

rodzaju kursach, konferencjach, warsztatach, studiach wyższych i podyplomowych. W roku 

szkolnym 2014/2015  w Szkole Podstawowej w Straszewie, jeden n-l zdał egzamin na stopień 

awansu zawodowego nauczyciela kontraktowego. W Zespole Szkół w Ryjewie –dwie 

nauczycielki zakończyły staż na nauczyciela kontraktowego, 2 nauczycieli ukończyło staż na 

nauczyciela dyplomowanego. Staż nauczycielki mianowanej po urlopie macierzyńskim został 

przedłużony. Pozostałe staże realizowane są zgodnie z planem. Dokonano oceny pracy 3 

nauczycieli. Wszyscy oceniani nauczyciele otrzymali ocenę wyróżniającą. 

           

3. Dowożenie uczniów do szkół. 

  

W roku szkolnym 2014/2015 dowożono ok. 360 uczniów do szkół . Dowożonym uczniom 

zapewniono opiekę w czasie dowozu do i ze szkół. Siedmioro  uczniów niepełnosprawnych 

dowożono do szkół poza teren gminy  Ryjewo  w celu realizacji obowiązku nauki. 
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4. Zapewnienie warunków działania szkoły lub placówki, w tym bezpiecznych                            

i higienicznych warunków nauki, wychowania i opieki. 

 

W szkołach działają biblioteki szkolne, z których korzysta bardzo wysoki % uczniów ( około 

90%). W Zespole Szkół w Ryjewie działa stołówka szkolna, która średnio  wydawała około 

300 obiadów  dla uczniów  i nauczycieli  Zespołu Szkół  w Ryjewie oraz około 43 obiadów 

dla uczniów Szkoły Podstawowej w Straszewie, a także  około 80 posiłków dla dzieci                      

z Niepublicznego Przedszkola Maluszek w Ryjewie. W szkołach działają świetlice szkolne, 

gdzie uczniowie dojeżdżający mają zapewnioną opiekę. Uczniowie szkół są objęci opieką 

medyczną  pielęgniarki szkolnej. Współpraca szkół z rodzicami uczniów układała się 

prawidłowo.  We wszystkich szkołach realizowano zadania zgodnie z przyjętymi programami 

edukacyjnymi, wychowawczymi i programami  profilaktycznymi. Program profilaktyki służył 

poprawie bezpieczeństwa w szkołach oraz eliminowaniu przejawów agresji i nietolerancji. 

Realizacja zadań z zakresu pedagogicznego przebiegała zgodnie z planem nadzoru 

zatwierdzonego na rok szkolny 2014/2015. Zadania z zakresu nadzoru pedagogicznego 

realizowane były przez kierownictwo szkoły- dyrektora i zastępców oraz przez zespoły 

zadaniowe. 

 

Przez cały rok trwały programy związane z dożywianiem uczniów: 

 szklanka mleka dla każdego ucznia, obejmujący dzieci z klas 0-VI 

 owoce i warzywa dla uczniów klas I-III, 

 program rządowy,, Pomoc państwa w zakresie dożywiania”. 

 

W Szkole Podstawowej w Straszewie  roku 2015 przeprowadzona została ewaluacja 

zewnętrzna problemowa Kuratorium Oświaty w Gdańsku w zakresie realizacji wymagań: 

 „Uczniowie nabywają wiadomości i umiejętności określone w podstawie programowej” 

 „Szkoła lub placówka wspomaga rozwój uczniów z uwzględnieniem ich indywidualnej 

sytuacji” 

 Szkoła lub placówka organizuje procesy edukacyjne, uwzględnia wnioski z analizy 

wyników sprawdzianu, egzaminu gimnazjalnego, egzaminu maturalnego, egzaminu 

potwierdzającego kwalifikacje zawodowe i egzaminu potwierdzającego kwalifikacje                  

w zawodzie oraz innych badań zewnętrznych i wewnętrznych”. 

 Realizacja dwóch pierwszych wymagań oceniona została na poziomie wysokim, trzecie 

wymaganie na poziomie średnim. W roku szkolnym 2014/2015 Szkoła Podstawowa                   

w Straszewie realizowała następujące programy profilaktyczno – edukacyjne: 

 Klasa I zrealizowała  program pod patronatem Komendanta Głównego Policji i Kuratora 

Oświaty w Gdańsku – „Klub Bezpiecznego Puchatka”. Jego głównym celem była poprawa 

bezpieczeństwa uczniów klas pierwszych. 

 w klasach I-VI zrealizowany został program „Bezpieczne wakacje”. 

 Klasa I realizowała program „Mały Mistrz”. 

 Program profilaktyczny „Znajdź właściwe rozwiązanie" dla klas IV –VI i „Czyste 

powietrze wokół nas” dla klas I-III. Program dotyczył profilaktyki palenia. Sprawozdania          

z działań  przesłane zostały organizatorowi (Sanepid). 

 Szkoła uczestniczyła w ogólnopolskim programie edukacyjnym  „Zbieraj baterie”. 

Konkursy -  Szkoła Podstawowa w Straszewie: 

 I miejsce w  XIV edycja konkursu historycznego pod hasłem „Powiśle i Kwidzyn w 20 – 

leciu międzywojennym” - Gminny Ośrodek Kultury w Kwidzynie; Szkolne Koło 

Towarzystwa Miłośników Ziemi Kwidzyńskiej im. Alfonsa Lemańskiego, Gimnazjum w 
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Liczu . 

 III miejsce  Międzyszkolny Konkurs Poezji i Prozy o Ojczyźnie.  

 I i II miejsce- Międzyszkolny Konkurs Plastyczny “Queen Elizabeth II” organizowany 

  przez PSP w Skórczu 

 III miejsce w ogólnopolskim konkursie „Szkoła z tradycją”  pod patronatem marszałka 

senatu Rzeczpospolitej Polskiej. 

 -II miejsce w finale powiatowym piłki nożnej w ramach Wojewódzkich Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej dziewcząt w Prabutach. 

Konkursy – Zespół Szkół w Ryjewie: 

Udział i osiągnięcia uczniów w konkursach i olimpiadach. 

Uczniowie SP i Gimnazjum w ciągu całego roku szkolnego uczestniczyli w wielu konkursach 

na szczeblu szkolnym, powiatowym(rejonowym), wojewódzkim i ogólnopolskim.                     

W konkursach organizowanych przez kuratorium w Gdańsku łącznie na etapie szkolnym 

brało udział – 74 uczniów gimnazjum i 54 uczniów klas IV-VI. Dziewięcioro uczniów 

gimnazjum zakwalifikowało się do eliminacji rejonowych, z których jedna uczennica Julia 

Pakuła z klasy IIb zakwalifikowała się do etapu wojewódzkiego zostając finalistką.  Spośród 

uczniów klas IV-VI do etapu rejonowego dostało się 6 uczniów, Filip Połom został finalistą 

wojewódzkiego etapu z matematyki. Poza konkursami kuratoryjnymi uczniowie naszej szkoły 

brali udział w różnego rodzaju konkursach na różnych szczeblach. Wykaz wszystkich 

konkursów w załączniku do sprawozdania. Jak co roku sukcesy odnosił szkolny teatr, 

zajmując czołowe lokaty na przeglądach teatralnych na szczeblu wojewódzkim                          

i ogólnopolskim. W sporcie osiągnięto bardzo duże sukcesy – I miejsce w kraju w turnieju 

„Szczypiorniak  na Orlikach”.  Pozostałe sukcesy w sporcie dołączone są do załącznika                      

z wszystkimi imprezami i konkursami.W porównaniu do ubiegłego roku szkolnego                          

w konkursach przedmiotowych zanotowano wzrost, gdyż mamy ucznia, który jest finalistą 

etapu wojewódzkiego. W Gimnazjum natomiast ten rok szkolny jest gorszy od ubiegłego, 

tylko jeden finalista etapu wojewódzkiego, w ubiegłym roku – 3. 

Wnioski: 

  W dalszym ciągu poszerzać uczestnictwo uczniów w konkursach przedmiotowych, 

  Nagradzać i publicznie doceniać sukcesy uczniów,  

  Organizować więcej konkursów z przedmiotów ścisłych w szkole na poziomie klas, 

Dołożyć starań, aby z wszystkich przedmiotów uczniowie reprezentowali szkołę na etapach 

rejonowych. 

Przedszkole Maluszek w Ryjewie 

W Przedszkolu nieustannie wzbogacane są kąciki książki, działa również podręczna 

biblioteka dla rodziców. Śniadania rodzice organizują we własnym zakresie, obiady około 80 

sztuk dowożone są ze stołówki szkolnej. Część dzieci ma je refundowane poprzez GOPS 

około 30, pozostałe opłacają rodzice. Współpraca z rodzicami układa się bardzo dobrze, 

organizowane są spotkania, warsztaty, prelekcje specjalistów. Cieszą się one dużym 

powodzeniem. W przedszkolu opracowanych jest kilka własnych programów 

profilaktycznych: 

 adaptacyjny 

 wychowawczy 

 ekologiczny 

 czytelniczy 

 współpraca z rodzicami 

 bezpieczny przedszkolak 

 zdrowotno-ekologiczny. 
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W ramach pomocy psychologiczno-pedagogicznej w przedszkolu zatrudniony na stałe jest 

logopeda. Przedszkole współpracują z wieloma instytucjami: GOK, Szkoła Podstawowa                    

w Ryjewie, Straż Pożarna, Stowarzyszenie Eko- Inicjatywa, Stowarzyszenie Na Rzecz i Osób 

z Autyzmem w Kwidzynie, Plac Plebiscytowy 2/16, 82-500 Kwidzyn prowadzące terapię                  

z dzieckiem autystycznym. 

 

5. Prowadzenie sprawozdawczości i rozliczania dotacji.  

W roku szkolnym 2014/2015 wykonano sprawozdania: 

 

1) System Informacji Oświatowej: stan na 10 września 2014, 30 września 2014 i 31 marca 

2015r. 

2) Sprawozdania z rozliczenia dotacji: 

a) realizacja Rządowego Programu Pomocy Uczniom „Wyprawka Szkolna”. Dofinansowanie 

do zakupu podręczników otrzymało 91 uczniów 

b) realizacja pomocy materialnej o  charakterze socjalnym w formie stypendiów i zasiłków 

szkolnych dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Ryjewo. W roku szkolnym 

2014/2015 skorzystało 168 uczniów 

c) dofinansowanie kosztów kształcenia młodocianych pracowników: nauka zawodu                         

w okresie 36 –miesięcznym skorzystało 5 pracodawców. 

d) realizacja Rządowego Programu Pomoc Państwa w zakresie dożywiania objętych zostało 

od stycznia do grudnia  2014 r. -333 uczniów oraz od stycznia 2015 do 30 września 2015 r. 

267 uczniów 

e) Realizacja programu ,, Mały mistrz”. 

Wszystkie sprawozdania zostały wykonane w terminie. 

 

6. Wykonanie inwestycji oświatowych i remontów obiektów szkolnych  oraz doposażenie 

szkół w sprzęt i pomoce dydaktyczne: 

 

W ramach tego zadania przeprowadzono: 

 

W Zespole  Szkół w Ryjewie : 

Remonty: 

1. Remont podłogi na holu głównym szkoły- położenie płytek-17 674,28 zł 

2. Modernizacja placu przed szkołą- położenie kostki- 7 097,12 zł 

3. Wymiana płytek chodnikowych na chodniku przy szkole- 3 235,00 zł 

4. Malowanie 4 sal lekcyjnych, małego holu i pomieszczeń sanitarnych- ok. 600,00 zł 

5. Malowanie ogrodzenia wokół szkoły ok. 300,00 zł 

6. Wymiana ogrodzenia od ul. Lipowej, montaż 2 furtek i 1 bramy wjazdowej- 5 347,67zł 

7. Modernizacja stołówki szkolnej- remont generalny- 14 999,85 zł 

8. Montaż rolet w 4 salach lekcyjnych, w amfiteatrze, stołówce i sekretariacie- 3500,00zł 

9. Wykonanie podjazdu dla niepełnosprawnych- ok. 600,00zł 

 Pozycje nr 2,3,4,5,9 – prace wykonane ,,własnymi siłami”. 

Ważniejsze zakupy: 

1. Komputer stacjonarny- 2058,00 zł 

2. Rzutnik- 1487,00 zł 

3. Krzesełka i ławki szkolne- 9414,00 zł 

4. Meble do klasy ,,zerowej”-12 555,00 zł 

5. Regał kpl. ,,Ołówek” do kl. zerowej-  2 897,00 zł 

6. Kosze na śmieci-m zewnętrzne- 2647,58 zł 
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W Szkole Podstawowej w Straszewie: 

1. Remonty: 

-malowanie klasy I, 

- wymiana 6 okien i drzwi zewnętrznych w budynku górnym, 

- położenie płyt regipsowych na  ścianach i malowanie klasy polonistycznej, 

- malowanie klasy II. 

 2. Zakupy: 

-zestaw mebli do klasy I, II, III i do świetlicy szkolnej, 

- radiomagnetofon, fax, projektor, mikroskop 

- 20 stolików i 40 krzeseł, 

- podgrzewacz wody do kuchni szkolnej. 

 

Niepubliczne Przedszkole Maluszek w Ryjewie: 

 

Wymiana wykładziny w dwóch salach oraz szatni, zakupiono nowe zestawy mebli do dwóch 

sal. Odnowiono ściany w jednej Sali, położono panele ścienne. Na placu zabaw została 

zamontowana karuzela, zamontowano płotek drewniany oddzielający plac zabaw. Zakupiono 

zestaw multimedialny z rzutnikiem. Na bieżąco uzupełniane są zabawki oraz pomoce 

dydaktyczne do pracy z dziećmi. 

 

7. Prowadzenie nadzoru nad działalnością szkół w zakresie spraw finansowych                              

i administracji  

 

W ramach tego zadania nadzorowano: 

1. Prawidłowość dysponowania przyznanymi szkole środkami budżetowymi oraz 

pozyskanymi przez szkołę środkami z innych źródeł, a także gospodarowanie mieniem, 

2. Przestrzeganie przepisów dotyczących organizacji pracy szkoły, 

3. Zapewnienie warunków działania szkoły lub placówki, w tym bezpiecznych                                             

i higienicznych warunków nauki, wychowania i opieki. 

 

8. Analiza wyników sprawdzianu klas VI szkoły podstawowej i egzaminu 

gimnazjalnego klas III gimnazjum. 

 

W szkołach podstawowych po raz kolejny został przeprowadzony egzamin  zewnętrzny 

badający poziom umiejętności uczniów szóstej klasy. Do sprawdzianu, który odbył się w  1 

kwietnia 2015 r., przystąpiło w gminie Ryjewo: SP w Straszewie - 14   natomiast w ZS w 

Ryjewie 51 szóstoklasistów. 

 

Wyniki   sprawdzianu szkół podstawowych w gminie Ryjewo średni wynik w %:  

 

 

Wyszczególnienie 

 

Średnia w procentach 

 

 

j. polski matematyka j. angielski 

Szkoła Podstawowa 

 w Ryjewie 

71% 49% 68% 
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Szkoła Podstawowa  

w Straszewie 

69% 55% 69% 

 

 

W tym roku szkolnym uczniowie klas szóstym pisali sprawdzian według nowej formuły.                   

W związku z tym analiza ich wyników jest trochę utrudniona, nie można w sposób 

bezpośredni odwołać się do wyników ubiegłorocznych. Część pierwsza dotyczyła 

wiadomości z języka polskiego i matematyki, część druga język obcy, w naszej szkole język 

angielski.  Z języka polskiego średni wynik to 71%, natomiast z matematyki – 49%. Są to 

wyniki odpowiednio o 2% i 11% niższe od wyników powiatu kwidzyńskiego. Język angielski 

nasi uczniowie napisali na poziomie 68%, tj. o 8% mniej niż ogólnie powiat kwidzyński.  

 

Szkoła Podstawowa w Straszewie 

W ramach prac zespołów przedmiotowych dokonano analizy poszczególnych wyników. 

Wnioski do dalszej pracy wynikające z analizy sprawdzianu w klasie VI Szkoły podstawowej 

zostały przyjęte we wnioskach do pracy w placówce w nowym roku szkolnym. 

 

Wyniki  średnie egzaminu gimnazjalnego  w Gminie Ryjewo. 

Uczniowie klas III gimnazjum w kwietniu 2014 r. przystąpili do obowiązkowego egzaminu 

gimnazjalnego na terenie całego kraju. W gminie Ryjewo do egzaminu przystąpiło 61 

uczniów.  

 

 Wyniki egzaminu  gimnazjalnego  

 J.polski Historia i 

WOS 

Matemat. Przed. 

Przyrod. 

J. ang. 

Podst. 

J. 

angiel. 

rozrze 

J.niem. 

podst. 

J. niem. 

rozsz 

Gimnazjum  

w Ryjewie 

 

IIIa 50,5% 53,3% 36,0% 39,6% 42,1 21 49,0 27,3 

IIIb 56,1% 61,1% 45,3% 48,1% 61,3% 27,2% - - 

IIIc 49,5% 59,3% 37,9% 47,8% 48,5% 24,1% 38,0% 15,3% 

szkoła 52,1% 57,7% 39,7% 44,9 51,5% 24,3% 45,3% 23,3% 

Woj. 

pomorskie 

63% 60% 49% 50% 66% 48% 53% 31% 

Kraj 62% 64% 48% 52% 67% 48% 57% 41% 

 

Porównując wyniki egzaminu gimnazjalnego  osiągnięte przez uczniów klas trzecich do 

pisanego przez nich sprawdzianu szóstoklasistów w kwietniu 2012r., można zauważyć, że 

tylko z przedmiotów matematyczno-przyrodniczych uczniowie gimnazjum osiągnęli ten sam 

wynik co na sprawdzianie , natomiast z pozostałych części egzaminu wynik był o 1 stopień 

niższy to znaczy – niski.  Oczywiście wyników uzyskanych przez gimnazjalistów z języków 

obcych nie można porównać, gdyż gimnazjaliści w klasie szóstej tej części sprawdzianu nie 

pisali. Jak również należy zwrócić uwagę na formułę sprawdzianu, która została zmieniona. 

Tegoroczne wyniki egzaminu gimnazjalnego są zdecydowanie niższe niż ubiegłoroczne. 

Spadek wyników odnotowano we wszystkich częściach egzaminu, poza częścią  przedmiotów 

przyrodniczych. Największy wpływ na taki wynik mają wyniki uzyskane przez uczniów klasy 

3a. Najlepiej z klas trzecich napisali uczniowie klasy 3b.  

 

Wnioski do dalszej pracy: 
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 Należy pracować i utrwalać umiejętności w zakresie rozumowania, wyciągania 

wniosków, stosowania wiedzy w praktyce, 

 Organizować większą liczbę testów próbnych, zarówno w SP i Gimnazjum, 

  Dokonać wszechstronnej analizy sprawdzianu klas szóstych, egzaminu gimnazjalnego                 

i uwzględnić wnioski w planowaniu pracy na następny rok szkolny. 
 

Radna Barbara Wolak: Wszystkich informacji nie usłyszeliśmy, bo była mowa, że są jeszcze 

załączniki dotyczące udziału w konkursach, ale myślę, że obraz jaki uzyskaliśmy z tego nie jest zły i 

nie możemy   mówić , że szkoły źle pracują. Pracują dobrze a wyniki nie zawsze są takie jak byśmy 

chcieli  osiągnąć, bo nie zawsze mamy  taka  grupę uczniów, która w jakiś sposób pomaga osiągnąć 

wyniki. Myślę, że nie mamy powodów do narzekania na szkoły. Trzeba pochwalić szkoły podstawowe 

i także gimnazjum. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad.5. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych za 2014 rok radnych, 

pracowników Urzędu Gminy oraz Kierowników jednostek organizacyjnych gminy.  

 

Pan Sławomir Słupczyński: Na podstawie art. 24 h ust 12 ustawy z dnia 8 marca1990 r.                     

o samorządzie gminnym przedkładam Radzie Gminy Ryjewo informację o oświadczeniach 

majątkowych złożonych przez sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek 

organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu wójta według 

stanu na dzień 31 grudni 2014 roku. Oświadczenia majątkowe złożyli wszyscy zobowiązania 

art. 24 h ust. 1 w/w ustawy w ustawowym terminie. Dokonując analizy danych zawartych                

w złożonych oświadczeniach nie doszukałem się podejrzeń w zakresie podania w nich 

nieprawdy lub zatajenia prawdy. Analiza przeprowadzona w Urzędzie Skarbowym                        

w Kwidzynie nie wykazała braków i nieprawidłowości.  Zgodnie z art. 24 i ust. 3 ustawy                   

o samorządzie gminnym jawne informacje zawarte w oświadczeniu majątkowym zostały 

udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: Na podstawie art. 24h ust. 12 pkt. 1-3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym przedkładam informację z dokonanej analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych przez radnych Rady Gminy Ryjewo. Analizy wszystkich oświadczeń 

wykonały zobowiązane do tego ustawowo podmioty,  a mianowicie Urząd Skarbowy oraz 

Przewodniczący Rady Gminy. Wszyscy radni oświadczenia majątkowe wraz z kopią swoich 

zeznań o wysokości osiągniętego dochodu w roku 2014, złożyli w ustawowym terminie tj. do 

30 kwietnia 2015 roku. Wszystkie oświadczenia przekazano do Urzędu Skarbowego                        

w Kwidzynie oraz zamieszczono w Biuletynie Informacji Publicznej. Naczelnik Urzędu 

Skarbowego w Kwidzynie w piśmie z dnia  25 sierpnia br. poinformował, że w jednym                      

z przekazanych oświadczeniach majątkowych stwierdził błąd. Wykazana nieprawidłowość 

została skorygowana i przekazana do Urzędu Skarbowego. W pozostałych oświadczeniach 

nie stwierdzono nieścisłości.  

 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 
 

Projekt uchwały  odczytał Pan Sławomir Słupczyński -  Wójt Gminy. 
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Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  11 radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za – 11, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XI/61/15 z dnia 28 października 

2015 roku w sprawie opłaty targowej. Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.  

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VII/43/15 Rada Gminy Ryjewo               

z dnia 27 maja 2015r.w sprawie zatwierdzenia Regulaminu udzielania dofinansowania 

do prac związanych z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu 

nieruchomości położonych na obszarze Gminy Ryjewo ze środków pochodzących                       

z dotacji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej                       

w Gdańsku z udziałem środków udostępnionych przez Narodowy Fundusz Ochrony 

Środowiska  i Gospodarki Wodnej. 
 

Projekt uchwały  odczytał Pan Sławomir Słupczyński -  Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  11 radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za – 11, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XI/62/15 z dnia 28 października 

2015 roku w sprawie zmiany Uchwały nr VII/43/15 Rada Gminy Ryjewo z dnia 27 maja 

2015r.w sprawie zatwierdzenia Regulaminu udzielania dofinansowania do prac związanych               

z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu nieruchomości położonych na obszarze 

Gminy Ryjewo ze środków pochodzących z dotacji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku z udziałem środków udostępnionych przez 

Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej. Uchwała stanowi załącznik 

Nr 8 do protokołu.  

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr III/17/14 Rady Gminy Ryjewo                

z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2015. 

 

Projekt uchwały  odczytała Pani Małgorzata Zdunek -  Skarbnik Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  11 radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za – 11, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XI/63/15 z dnia 28 października 

2015 roku w sprawie zmiany Uchwały nr VII/43/15 Rada Gminy Ryjewo z dnia 27 maja 

2015r.w sprawie zmiany Uchwały Nr III/17/14 Rady Gminy Ryjewo z dnia 29 grudnia 2014 

roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2015. Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do 

protokołu.  

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/14 Rady Gminy Ryjewo                 

z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Ryjewo na lata 2015 – 2024.   
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Projekt uchwały  odczytała Pani Małgorzata Zdunek -  Skarbnik Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania 

 

W głosowaniu udział wzięło  11 radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za – 11, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XI/64/15 z dnia 28 października 

2015 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/14 Rady Gminy Ryjewo z dnia 29 grudnia 

2014 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ryjewo na lata 2015 

– 2024.  Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do protokołu.  

  

Ad.10. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.  

 5.10. w Warszawie razem z Dyrektor Szkoły Podstawowej w Straszewie, nauczycielami                 

i młodzieżą klasy szóstej uczestniczyłem w odebraniu nagrody w konkursie „Szkoła                    

z tradycją”  w Senacie RP. Nagroda ta to wielkie wyróżnienie dla szkoły i powód do dumy 

dla nas wszystkich; 

 7.10. uczestniczyłem wraz z samorządami powiatu Kwidzyńskiego w XVI Kongresie 

Gmin Wiejskich w Serocku. Tematem spotkania była sytuacja Polskiego Samorządu. Na 

kongresie przyjęto następujące stanowiska: 

 w sprawie powołania Komisji Kodyfikacyjnej Prawa Samorządu Terytorialnego, 

 w sprawie projektu prawa wodnego, 

 w sprawie ustawy prawo zamówień publicznych, 

 w sprawie pilnej nowelizacji ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, 

 w sprawie niedofinansowania realizacji zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej wykonywanych przez gminy wiejskie i wiejsko-miejskie, 

 w sprawie systemowych rozwiązań ustawowych dotyczących rekompensowania 

samorządom ubytków dochodów z tytułu ulg  i zwolnień poszkodowanym przez klęski   

i kataklizmy, 

 w sprawie projektowanego mechanizmu korekcyjno-wyrównawczego dochodów gmin; 

 08.10. odbyło się spotkanie z prezesem PRAZE w sprawie Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej; 

 09.10. uczestniczyłem w spotkaniu z prezesem CEO w sprawie przekazania budynków 

kotłowni w DPS w Ryjewie. Tego dnia odbyły się również spotkania: 

- z Nadleśniczym i Burmistrzem Prabut w sprawie drogi Orkusz Trzciano i Trzciano 

Laskowice, 

- z projektantem, który ma przygotować dokumentację na budowę dróg na terenie Ryjewa.  

W  bibliotece wystąpił kabaret „Koń Polski”; 

 10.10. Szkoła Podstawowa w Ryjewie obchodziła 70-lecie istnienia. Była to bardzo 

wzruszająca uroczystość dla wszystkich absolwentów. Chciałbym w tym miejscu 

serdecznie podziękować Panu Dyrektorowi i wszystkim, którzy przyczynili się do 

wysokiego poziomu artystycznego i organizacyjnego obchodów; 

 12.10. uczestniczyłem w IV Forum Edukacji w Kwidzynie w Zespole Szkół nr 1; 

 13.10. odbyło się pierwsze z cyklu spotkań dotyczących Strategii Gminy Ryjewo – 

spotkanie z kierownikami jednostek organizacyjnych Gminy. Tego dnia w Zespole Szkół 

w Ryjewie odbył się uroczysty apel z okazji Dnia Edukacji Narodowej; 
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 15.10. odbyło się spotkanie z prezesem Tur Stach, przewoźnika dowożącego dzieci do 

szkół z  terenu naszej gminy w sprawie rozkładu jazdy. Tego dnia Klub Seniora w Ryjewie 

obchodził 20-lecie swojego istnienia; 

 16.10. odbył się uroczysty apel z okazji Dnia Edukacji Narodowej w Szkole Podstawowej  

w Straszewie. W tym dniu również odbyło się uroczyste otwarcie Kwidzyńskiego Parku 

Przemysłowo – Technologicznego; 

 20.10. odbyło się kolejne spotkanie w związku z opracowaniem Strategii Rozwoju Gminy 

Ryjewo- tym razem z przedsiębiorcami; 

 21.10. w Kwidzynie odbyło się spotkanie MOF w sprawie dopisania nowych projektów 

realizowanych w ramach miejskiego obszaru funkcjonalnego. W tym dniu odbyło się 

również spotkanie z PLGD. W godzinach popołudniowych odbyło się spotkanie                         

z mieszkańcami w GOK Ryjewo  w sprawie strategii rozwoju naszej gminy; 

 22.10. odbyły się posiedzenia stałych komisji Rady Gminy,  podczas których zostali 

Państwo zapoznani m.in. z projektami uchwał podejmowanymi na dzisiejszej sesji. W 

godzinach popołudniowych tym razem w Trzciane  spotkałem się z mieszkańcami                   

w sprawie strategii rozwoju; 

 23.10. spotkałem się z burmistrzem Prabut i projektantem w sprawie wspólnej inicjatywy z 

lasami państwowymi -  remontu drogi Orkusz – Trzciano i Trzciano – Laskowice                     

w ramach PROW; 

Tego dnia spotkałem się z przedstawicielem Wydawnictwa Pomorskiego w sprawie 

wydawania Kuriera Powiatu – przez wszystkie samorządy z naszego Powiatu; 

 26.10. podpisaliśmy umowę z firmą Ekowater  na budowę przepompowni ścieków przy 

Osiedlu Leśnym. Tego dnia odbyło się również spotkanie z Dyrektorem DPS  w celu 

przejęcia pomieszczeń po kotłowni; 

 27. 10. Uczestniczyłem w spotkaniu z projektantem w sprawie sporządzenia dokumentacji 

potrzebnej do termomodernizacji budynków gminnych. Również tego dnia odbyło się  

spotkanie z przewoźnikiem w sprawie dowozu dwóch niepełnosprawnych uczniów z 

Trzciana do Ryjewa.  

 

Ad.11. Interpelacje i zapytania radnych. / Ad.12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych.  

 

Przewodniczący Rady: W ostatnim czasie jak zresztą słyszeliśmy w sprawozdaniu Wójta, 

odbył się szereg spotkań, dotyczących opracowania strategii rozwoju. Bardzo dobrym 

pomysłem było zorganizowanie spotkań zarówno dla mieszkańców jak i przedsiębiorców, bo 

mogliśmy usłyszeć kilka fajnych pomysłów, które będziemy zapewne chcieli zrealizować, 

jednakże chciałbym zauważyć, że niestety bardzo duża cześć społeczeństwa nie bierze 

udziału w tego typu spotkaniach. Na spotkaniu dedykowanym przedsiębiorcom było ich 

raptem czterech natomiast w Ryjewie  na zebraniu było jedynie kilkunastu mieszkańców. 

Szkoda, że jest tak małe zainteresowanie, bo tak naprawdę pomysły i sugestie mieszkańców 

mogłyby bardzo dużo wnieść do naszej pracy.  
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Radna Emilia Ostrowska – Cendrowska: Czy Policja rozpoczęła już akcję rozdawania 

kamizelek odblaskowych na terenie naszej gminy? 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Nie akcja ta rozpocznie się w miesiącu listopadzie.  

 

Ad.13. Wolne wnioski i informacje.  

 

Nie zgłoszono. 

  

Ad.14. Zakończenie obrad.  

Wobec wyczerpania tematyki obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XI 

sesji Rady Gminy Ryjewo. 

 

 

Przewodniczący Rady  

Kazimierz Zima 

 

 


